
ПРОТОКОЛ № 23

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань житлово-комунального господарства, використання природних

ресурсів та агропромислового комплексу

Склад комісії 10 осіб від 11 квітня 2024 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні 8:
Голова постійної комісії: Собко М.О.
Заступник голови 
постійної комісії: Кайдаш Ю.А.
Секретар комісії: Тесленко А.В.
Члени постійної комісії: Головань О.Д., Здебська В.П.,  Шевченко Д.В., 

Шевчук А.С., Яровой А.І.
Відсутні 2:
Члени постійної комісії: Донець О.О.,  Соловчук І.М.

У роботі засідання постійної комісії обласної ради взяли участь:
заступник  голови  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
Миколаєнко Ю.І.
голова постійної комісії обласної ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій
Коваленко С.П.,
депутат обласної ради восьмого скликання Кальченко В.М.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1. Про  виконання  Плану  заходів  на  2021-2023  роки  із  реалізації  Стратегії
розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.
Інформує:  Шевельова  Тетяна  Василівна  —  заступник  директора
департаменту економічного розвитку та торгівлі Кіровоградської обласної
військової адміністрації

2. Про  звіт  про  виконання  обласного  бюджету  Кіровоградської  області  за
2023 рік.
Інформує: Анісімова Анжела Миколаївна  — в.о.  директора департаменту
фінансів Кіровоградської обласної військової адміністрації

3. Про  зміну  меж  (розширення)  та  категорії  геологічної  пам'ятки  природи
місцевого значення «Каскади».
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
Запрошено:Недолужко Олександр Михайлович — Злинський сільський голова
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4. Про хід виконання рішення обласної ради від 18.02.2011 року № 89 “Про
оголошення регіонального ландшафтного парку “Світловодський” (із змінами).
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
Запрошено:  Мележик  Валентина  Сергіївна —  заступник  голови
Олександрійської районної ради

Різаєв  Аріф  Тофіокович —  Великоандрусівський  сільський
голова

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року № 507
“Про створення регіонального   ландшафтного парку “Боковеньківський  ім.
М.Л. Давидова” (із змінами).
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
Запрошено:  Ківшик  Юрій  Юрійович —  заступник  Гурівського  сільського
голови

6. Про  пропозицію  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  щодо
співфінансування природоохоронного заходу (Онуфріївський парк).
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
Запрошено:  Здебська  Валентина  Павлівна —  заступник  Онуфріївського
селищного голови

Шаповалов  Владислав  Володимирович  —  директор
комунального  підприємства  «Регіональний  центр  розвитку  послуг»
Кіровоградської обласної ради

7. Про  звернення  Київського  еколого-культурного  центру  щодо  захисту
заповідних об’єктів області від джипінгу.
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації

8. Про хід розроблення регіонального плану управління відходами.
Інформує:  Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації

9. Про хід виконання рішення обласної ради від 20.09.2013 р № 514 “Про стан
збору та переробки твердих побутових відходів на території області”.
Інформує:  Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації.
Запрошено:Дубровський  В’ячеслав  Юрійович  —  директор  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації
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10. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  програми  підтримки
енергомодернізації  житлових  будинків  об’єднань  співвласників
багатоквартирних будинків Кіровоградської області на 2022-2023 роки.
Інформує:  Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації.

11. Про проблеми та  перспективи  якості  надання  послуг  з  централізованого
водопостачання  та  централізованого  водовідведення  ОКВП  «Дніпро-
Кіровоград».
Інформує:  Романюк Микола Олександрович –  в.о.  генерального  директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”

Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної військової адміністрації.

12. Про заключний звіт про результати виконання обласної програми розвитку
агропромислового комплексу Кіровоградської області на 2018-2023 роки.
Інформує:  Фурманова  Валерія  Валеріївна –  директор  департаменту
агропромислового розвитку Кіровоградської обласної військової адміністрації.

13. Про Басейнову раду Південного Бугу.
Інформує: Гайдук Катерина Іванівна – директор Регіонального офісу водних
ресурсів у Кіровоградській області.

14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року № 20
«Про утворення президії Кіровоградської обласної ради».
Інформує: Собко Максим Олегович – голова постійної комісії обласної ради

Враховуючи,  що  перелік  питань  попередньо  було  роздано  депутатам
комісії.  Голова  постійної  комісії  на  прохання  учасників  обговорення
запропонував поміняти місцями третє питання з четвертим. 

Зауважень і заперечень не надійшло.

Результати голосування за порядок денний: “За” – одноголосно.

1. Про виконання Плану заходів на 2021-2023 роки із реалізації Стратегії
розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.

Слухали: Інформацію заступника  директора департаменту економічного
розвитку  та  торгівлі  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації
Шевельової Т.В. про виконання Плану заходів на 2021-2023 роки із реалізації
Стратегії  розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027  роки.  Доповідач
коротко зупинився на галузях, які курує постійна комісія.

Запитань та зауважень від депутатів постійної комісії не надійшло.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований
проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Результати голосування: “За” – 8

“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 180 (додаються) 

2. Про звіт про виконання обласного бюджету Кіровоградської області за
2023 рік.

Слухали: звіт  в.о.  директора  департаменту  фінансів  Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації  Анісімової  А.М.  про  виконання  обласного
бюджету Кіровоградської області за 2023 рік.

Запитань та зауважень від депутатів постійної комісії не надійшло.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований
проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Результати голосування: “За” – 8
“утрим” — 0

“проти” - 0

Прийнято висновки: № 181 (додаються) 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 18.02.2011 року № 89 “Про
оголошення  регіонального  ландшафтного  парку  “Світловодський”  (із
змінами).

Слухали: Інформацію в.о. директора департаменту екології та природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про  хід  виконання  рішення  обласної  ради  від  18.02.2011  року  №  89  “Про
оголошення регіонального ландшафтного парку “Світловодський” (із змінами),
заступника  голови  Олександрійської  районної  ради  Мележик  В.С.  з  даного
приводу.

Зокрема, Валентина Мележик задала запитання з приводу створення на
території РЛП Національного парку та за які кошти є можливість розробити
наукове обґрунтування з цією метою?

В’ячеслав Дубровський надав роз’яснення на запитання Олександрійської
районної ради.

Головань  Олександр  Дмитрович  висловив  побажання  до  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  військової
адміністрації надавати депутатам постійної комісії завчасно свої пропозиції з
того  чи  іншого  профільного  запитання  або  з  метою  участі  у  відповідних
заходах.

Від  себе  особисто  голова  комісії  запропонував  Дубровському  В.Ю.
знайти  час  для  зустрічі  та  організації  робочої  наради  з  даного  питання  із
залученням всіх зацікавлених сторін.
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Брали участь в обговоренні: Собко М.О., Головань О.Д., Кайдаш Ю.А.
З метою подальшого розвитку заповідної справи в області,  збереження

цінних природних,  ландшафтних комплексів та об'єктів,  створення умов для
ефективного  туризму,  відпочинку  та  інших  видів  рекреаційної  діяльності  у
природних  умовах  з  додержанням  режиму  охорони  заповідних  природних
комплексів та об'єктів, за результатами обговорення,  голова постійної комісії
поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації  під

час уточнення обласного бюджету на 2024 рік передбачити в ньому кошти на
розробку Проєкту організації території, охорони, відтворення та рекреаційного
використання  природних  комплексів  і  об’єктів  регіонального  ландшафтного
парку “Світловодський”.

3. Рекомендувати  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської обласної державної адміністрації:

вжити  заходів  щодо  опрацювання  та  корегування  Проєкту  організації
території,  охорони,  відтворення  та  рекреаційного  використання  природних
комплексів  і  об’єктів  регіонального  ландшафтного  парку  “Світловодський”,
затвердженого  рішенням обласної  ради від  21 вересня  2012 року № 367,   з
подальшим наданням обласній раді на затвердження в установленому порядку;
надати обласній раді пропозиції стосовно можливих шляхів вирішення питання
зі створення спеціальної адміністрації для здійснення управління регіональним
ландшафтним парком “Світловодський”.».

Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 182 (додаються) 

4. Про зміну меж (розширення) та категорії геологічної пам'ятки природи
місцевого значення «Каскади».

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
та Злинського сільського голову Недолужко О.М. про обґрунтування внесення
змін  меж  (розширення)  та  категорії  стосовно  геологічної  пам'ятки  природи
місцевого значення «Каскади».

За  підсумками  обговорення,  враховуючи  наукове  обґрунтування,
схвалене  профільним  Міністерством,  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований

проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0
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Прийнято висновки: № 183 (додаються) 

5. Про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року
№ 507  “Про  створення  регіонального   ландшафтного  парку
“Боковеньківський  ім. М.Л. Давидова” (із змінами).

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про хід виконання рішення обласної ради від 04 листопада 2005 року № 507
“Про  створення  регіонального  ландшафтного  парку  “Боковеньківський
ім. М.Л.  Давидова”  (із  змінами),  представників  Гурівської  сільської  ради  з
даного приводу.

Зокрема,  Дубровський  В.Ю.  поінформував  щодо  проведення  заходів
стосовно  створення  на  території  області  Національного  природного  парку
Чорнолісько  —  Боковеньківський,  до  складу  якого  пропонується  включити
територію РЛП “Боковеньківський  ім. М.Л.  Давидова”.  З  даного  приводу  є
наукове обгрунтування.

У свою чергу, Гурівська сільська рада поінформувала про наявність низки
серйозних проблем, пов’язаних із  РЛП “Боковеньківський  ім. М.Л. Давидова”,
та виступає за скасування рішення обласної ради про створення даного РЛП.

Дубровський  В.Ю.  наголосив  на  тому,  що  всі  проблеми  вирішуються
завдяки  створенню  адміністрації  парку  та  проведенню  зонування  території,
чого на сьогодні не має, але над цим працюємо.

До  обговорення  питання  долучилася  в.о.  директора  Дослідно-
селекційного  дендрологічного  лісового  центру  «Веселі  Боковеньки»,  яка
зазначила,  що  їх  територія  має  своє  Положення  та  Проєкт  організації  із
зазначення відповідного зонування даної території,  але ці  факти не взяти до
уваги  при  створенні  РЛП  “Боковеньківський   ім. М.Л.  Давидова”,  через  що
зараз також виникає багато проблемних питань відносно діяльності ДСДЛЦ

Собко  М.О.  від  себе  особисто  пообіцяв  більш  детально  опрацювати
питання як і зі Світловодським РЛП, так і з РЛП “Боковеньківський  ім. М.Л.
Давидова”  на  окремій  робочій  нараді  із  залученням  всіх  документів  та
зацікавлених осіб.

Запитань та пропозицій не надходило.
За  результатами  активного  обговорення,  голова  постійної  комісії

Собко М.О. поставив на голосування наступні висновки комісії:
«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати Кіровоградській обласній військовій адміністрації:
направити  клопотання  до  Міністерства  захисту  довкілля  та  природних

ресурсів  України  стосовно  створення  на  території  області  національного
природного парку Чорнолісько - Боковеньківський;

провести у ІІ кварталі поточного року засідання Наглядової ради з питань
функціонування  регіонального  ландшафтного  парку  “Боковеньківський
ім. М.Л. Давидова” з метою визначення плану дій/заходів стосовно подальшої
діяльності парку відповідно до вимог чинного законодавства України у сфері
охорони навколишнього природного середовища, у тому числі у разі створення
на території Національного парку;
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надати  обласній  раді  пропозиції  стосовно  можливих  шляхів  створення  в
установленому порядку установи місцевого чи регіонального значення, на яку
буде  покладено  функції  спеціальної  адміністрації  РЛП  "Боковеньківський
ім. М.Л.Давидова".».

Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” - 0

Прийнято висновки: № 184 (додаються)

6. Про пропозицію Кіровоградської обласної військової адміністрації щодо
співфінансування природоохоронного заходу (Онуфріївський парк).

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про  пропозицію  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  щодо
співфінансування  природоохоронного  заходу  -  розроблення  проєкту
землеустрою щодо організації і встановлення меж території Парку - пам’ятки
садово-паркового  мистецтва  загальнодержавного  значення   "Онуфріївський
парк" загальною вартістю 161100,00 грн.

Земельна  ділянка  загальною  площею  53,70  га,  що  розташована  на
території  Онуфріївської  селищної  ради  Кіровоградської  області  і  яка  є
територією природно-заповідного фонду – парком-пам’яткою садово-паркового
мистецтва  загальнодержавного  значення  «Онуфріївський  парк»,  перебуває  у
віданні  комунального  підприємства  «Регіональний  центр  розвитку  послуг»
Кіровоградської обласної ради.

Щодо  позиції  Онуфріївської  селищної  ради  стосовно  зазначеної
пропозиції  висловилася  заступник  Онуфріївського  селищного  голови
Здебська В.П.  поінформувавши,  що  дане  питання  буде  розглянуто  на  сесії
Онуфріївської селищної ради у травні місяці поточного року. Зі свого боку, як
депутат обласної ради, член постійної комісії обласної ради запропонувала:
роботи з  організації і  встановлення меж території Парку - пам’ятки садово-
паркового  мистецтва  загальнодержавного  значення  "Онуфріївський  парк"
(розробку  проєкту  землеустрою)  здійснити  за  рахунок  коштів  обласного
бюджету у 100%-му відношенні (161100,0 грн. загальна вартість).

В обговоренні взяли участь:  Собко М.О.,  Здебська В.П., Кайдаш Ю.А.,
Яровой А.І.  

Голова комісії поставив на голосування пропозицію Здебської В.П.
Результати голосування: “За” — 7 

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

(під час голосування з технічних причин не зміг взяти участь Головань О.Д.)

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Рекомендувати  комунальному  підприємству  «Регіональний  центр
розвитку послуг» Кіровоградської обласної ради вжити заходів щодо передачі
земельна  ділянка  загальною  площею 53,70  га,  що  розташована  на  території
Онуфріївської  селищної  ради  Кіровоградської  області  і  яка  є  територією
природно-заповідного фонду – парком-пам’яткою садово-паркового мистецтва
загальнодержавного значення «Онуфріївський парк»,  у  комунальну власність
Онуфріївської селищної ради.
3. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації  в  межах
повноважень,  визначених статтею 15  Закону України  «Про правовий режим
воєнного  стану»,  розглянути  можливість  виділення  з  обласного  бюджету
161100,0  грн.  (100  %   вартості  робіт)  на  організацію  і  встановлення  меж
території  Парку  -  пам’ятки  садово-паркового  мистецтва  загальнодержавного
значення  "Онуфріївський парк".».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.

Результати голосування: “За” - 7

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

(під час голосування з технічних причин не зміг взяти участь Головань О.Д.)

Прийнято висновки: № 185 (додаються)

7. Про  звернення  Київського  еколого-культурного  центру  щодо  захисту
заповідних об’єктів області від джипінгу.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про звернення Київського еколого-культурного центру від 18 березня 2024 року
№ 10 стосовно розгляду питання щодо захисту заповідних об’єктів області від
джипінгу (перегони, ралі, трофі-рейди та інші заходи на важкопрохідній техніці
по  природних  територіях  (автомобілі,  багі,  квадроцикли), зокрема  відносно
ситуації в Кіровоградській області.

З  метою  належного  використання  та  посилення  захисту  об'єктів  та
територій  природно-заповідного  фонду,  що  знаходяться  на  території
Кіровоградської  області,  від  джипінгу,  за  результатами  обговорення, голова
постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підготувати  та  внести  на  розгляд  обласної  ради  проєкт  рішення обласної
ради  “Про  посилення  захисту  об'єктів  та  територій  природно-заповідного
фонду Кіровоградської області від джипінгу” (додається).».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.

Результати голосування: “За” - 7

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0
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(під час голосування з технічних причин не зміг взяти участь Головань О.Д.)

Прийнято висновки: № 186 (додаються)

8. Про хід розроблення регіонального плану управління відходами.
Слухали: Інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних

ресурсів Кіровоградської обласної військової адміністрації Дубровського В.Ю.
про хід розроблення регіонального плану управління відходами.

Доповідач поінформував про розірвання Договору з організацією через не
виконання ними забов’язань, передбачених договором.

Після  затвердження  Національного  плану  управління  відходами.  Який
проходить  стратегічну  екологічну  оцінку,  буде  розпочато  активну  фазу
розроблення регіонального плану управління відходами.

За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації  вжити
заходів  щодо  активізації  робіт  з  розроблення  та  подальшого  затвердження
регіонального плану управління відходами.».

(Головань О.Д. під’єднався до роботи засідання)

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 187 (додається)

 9. Про хід виконання рішення обласної ради від 20.09.2013 р № 514 “Про
стан збору та переробки твердих побутових відходів на території області”.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової адміністрації Довжук О.В. про хід виконання рішення обласної ради
від  20.09.2013  р  №  514  “Про  стан  збору  та  переробки  твердих  побутових
відходів на території області”.

Доповідач надала коротку інформацію відносно стану збору та переробки
твердих побутових відходів на території області.

Станом  на  01  січня  2024  року  в  області  налічувалося  399  одиниць
сміттєзвалищ, загальна кількість підприємств, що працюють у сфері ТПВ, 49
одиниць, з них: 42 комунальних, 7 приватних.

Відсоток охоплення населення послугою з вивезення твердих побутових
відходів складає 64,8%. Цей показник низький тому, що багато територіальних
громад  області  з  моменту  їх  створення  не  створили  підприємств  з  надання
комунальних послуг, у тому числі, у сфері управління побутовими відходами.

Також, на території області частково впроваджено роздільне збирання.
Взяли участь в обговоренні: Собко М.О., Кайдаш Ю.А.
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За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію висновків:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  обласній  військовій  адміністрації,  іншим  місцевим

органам виконавчої  влади  передбачити  фінансове забезпечення  та  своєчасну
фінансову  підтримку  на  місцях  реалізації  заходів  з  покращення  ситуації  в
області із поводженням з твердими побутовими відходами. 

3. Рекомендувати  органам  місцевого  самоврядування  області  вжити
заходів щодо:

посилення  контролю  за  раціональним  використанням  та  безпечним
поводженням з відходами на відповідній території щодо виявлення та ліквідації
несанкціонованих сміттєзвалищ;

вчасного проведення рекультивації заповнених звалищ;
підвищення рівня охоплення населення якісними послугами з вивезення

побутових  відходів  та  інформування  населення  щодо  підвищення  культури
поводження  з  твердими  побутовими  відходами  для  запобігання  утворенню
несанкціонованих стихійних звалищ;
розгляду можливостей територій стосовно будівництва сміттєпереробних міні-
заводів,  сміттєсортувальних  ліній,  використання  відходів  у  якості  вторинної
сировини та залучення інвестицій з даного приводу.».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 188 (додається)
 

10. Про заключний звіт  про  результати виконання  програми підтримки
енергомодернізації  житлових  будинків  об’єднань  співвласників
багатоквартирних будинків Кіровоградської області на 2022-2023 роки.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу  Кіровоградської  обласної
військової  адміністрації  Довжук  О.В.  про  заключний  звіт  про  результати
виконання  програми  підтримки  енергомодернізації  житлових  будинків
об’єднань співвласників багатоквартирних будинків Кіровоградської області на
2022-2023 роки.

Доповідач представила презентацію з порушеного питання.
Запитань не надійшло.
За  результатами  обговорення, голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

2. Рекомендувати депутатам обласної ради підтримати запропонований
проєкт рішення з даного питання.”».

Інших зауважень та пропозицій не надійшло.
Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0
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“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 189 (додається)

 11. Про  проблеми  та  перспективи  якості  надання  послуг  з
централізованого  водопостачання  та  централізованого  водовідведення
ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Слухали: Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Романюка  М.О.  про  проблеми  та  перспективи  надання  якісних
послуг з централізованого водопостачання та централізованого водовідведення
ОКВП «Дніпро-Кіровоград».

Романюк М.О. зазначив, що фактично обігових коштів не вистачає, але
підприємство  працює.  За  минулий  рік  вийшли  з  прибутком  4,4  млн.грн  за
рахунок того, що мали фінансову підтримку обласного бюджету, місцевих та
донорську допомогу.

Собко  М.О.  запитав  про  ситуацію  на  сьогодні  із  водозабезпеченням
населення  Завадівки,  Первозванівки  та  про  ситуацію  по  селищу Новому,
проблемні питання яких оговорювалися на минулому засіданні комісії.
На  що  Романюк  М.О.  поінформував,  що  Заводовка  та  Первозванівка
забезпечуються  водою  через  Холодні  ключі,  по  селищу  Новому  ведуться
роботи по двом ділянкам, всі на стадії завершення.

Оскільки  запитань  та  пропозицій  не  надійшло,  за  результатами
обговорення, голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати голові Кіровоградської обласної ради:
звернутися до Кабінету Міністрів України та народних депутатів України

від Кіровоградщини з проханням сприяти передбаченню у законопроєкті “Про
внесення  змін  до  Закону  України  “Про  Державний  бюджет  України  на
2024 рік” щодо компенсації різниці в тарифах” кошти на компенсацію різниці в
тарифах  на  послуги  з  централізованого  водопостачання  та  централізованого
водовідведення, що надаються обласними підприємствами, які є ліцензіатами
НКРЕКП;

порушити  клопотання  перед  відповідними  територіальними  громадами
області з метою фінансової підтримки обласного підприємства для здійснення
його стабільної операційної діяльності  шляхом надання субвенції з місцевих
бюджетів обласному бюджету.

3. Рекомендувати ОКВП «Дніпро-Кіровоград»:
надати обласній раді інформацію про наявну актуальну невідшкодовану

різницю між фактичними витратами комунального підприємства й тарифами на
послуги з  централізованого  водопостачання  та  водовідведення,  у  тому числі
затверджену  протоколом  засідання  обласної  комісії  з  питань  узгодження
заборгованості з різниці в тарифах; 

підготувати  інформацію  щодо  розподілу  потреби  у  субвенції  між
відповідними територіальними громадами області відповідно до обсягів подачі
води  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»,  з  метою  розрахунку  розміру  надання
фінансової підтримки ОКВП “Дніпро-Кіровоград”;
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надати  обласній  раді  пропозиції  стосовно  виконання  зобов’язань  щодо
погашення кредиту перед Світовим банком;
за результатами діяльності підприємства у 2023 році та у І кварталі 2024 року
підготувати презентаційний матеріал із зазначенням здобутків, проблем, шляхів
їх вирішення та перспективних планів з розвитку обласного підприємства та
підвищення якості надання послуг.».

Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 190 (додається)
 

12. Про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  програми
розвитку агропромислового  комплексу  Кіровоградської  області  на  2018-
2023 роки.

Слухали: Інформацію  директора  департаменту  агропромислового
розвитку  Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  Фурманової  В.В.
про  заключний  звіт  про  результати  виконання  обласної  програми  розвитку
агропромислового комплексу Кіровоградської області на 2018-2023 роки.

Оскільки  запитань  та  пропозицій  не  надійшло,  за  результатами
обговорення, голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 191 (додається)

13. Про Басейнову раду Південного Бугу.
Слухали: Інформацію директора Регіонального офісу водних ресурсів у

Кіровоградській  області  Гайдук  К.І.  про  порядок  роботи  Басейнової  ради
Південного Бугу.

Оскільки  запитань  та  пропозицій  не  надійшло,  враховуючи  новий
принцип  створення  та  діяльності  Басейнової  ради,  за  результатами
обговорення, голова постійної комісії поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати голові  Кіровоградської  обласної  ради  відповідно  до

пункту  12.8 Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради  зняти  з  контролю
наступні рішення обласної ради:

від 25 липня 2008 року №518 “Про створення Басейнової ради Південного
Бугу”;
від  19  вересня  2014  року  №  656  “Про  роботу  Басейнової  ради  Південного
Бугу”.».
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Результати голосування: “За” - 8

“Утрим.” - 0

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 192 (додається)

14. Про внесення змін до рішення обласної ради від 23 грудня 2020 року
№ 20 «Про утворення президії Кіровоградської обласної ради».

Слухали: Інформацію голови постійної  комісії  обласної  ради з  питань
житлово-комунального  господарства,  використання  природних  ресурсів  та
агропромислового комплексу Собка М.О. про запропоновані проєктом рішення
зміни у складі президії Кіровоградської обласної ради, а саме: доповнити пункт
1  постановляючої  частини  рішення  словами  «уповноважений  представник
депутатської групи «Кіровоградщина».

Оскільки запитань та  заперечень не надійшло,  голова постійної  комісії
поставив на голосування пропозицію:

«1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проєкт рішення обласної ради з даного питання.».

Результати голосування: “За” - 7

“Утрим.” - 1 (Тесленко А.В.)

“Проти” — 0

Прийнято висновки: № 193 (додається)

Собко М.О. подякував всім присутнім та членам постійної комісії обласної
ради за активну участь у роботі комісії. Ще раз звернув увагу депутатів комісії
на  те,  що  два  питання  стосовно  двох  РЛП  будуть  опрацьовані  додатково
окремо, про що голова комісії поінформує депутатів відносно запропонованої
форми обговорення та зустрічі. 

Також,  запитав  у  депутатів  постійної  комісії  про  наявні  доповнення,
зауваження чи рекомендації по роботі комісії.

Оскільки  бажаючих  висловитися  не  було,  голова  комісії  Собко  М.О.
висловив депутатам вдячність за участь у роботі постійної комісії та побажав
гарного дня.

Голова 
постійної комісії Максим СОБКО

Секретар комісії Андрій ТЕСЛЕНКО


